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Skolebestyrelsesmøde

Tirsdag den  1.december 2020 kl. 19.00 – 21.00

Fraværende: Line, Line, Frederikke, Dirk, Morten Ordstyrer: John
Referat: Rikke

Dagsorden:

Pkt. 0 Præsentation af to nye medlemmer (suppleanter)
Mette, har Ella i 0.b og en dreng i børnehave, tilflytter til Silkeborg, bor på Hvidkløver,

efterskolelærer

Steffen, Frey i 4.a og en dreng i børnehaven, bor på Landskronavej, arbejder på LEGO.

Pkt. 1 kl. 19.00 Julefrokost

Udskydes til sidst på mødet.

Pkt 2 kl.19.30 Godkendelse af referat fra sidst og aftenens dagsorden / b

Referat godkendes til næste møde, da vi grundet frafald ikke er beslutningsdygtig.



Pkt. 3 kl. 19.35 Meddelelser fra skoleledelsen / o

December på GS: klippedag uden bedsteforældre grundet Corona, Julesamling uden

Aulaen, men Meet, Indskoling i kirke, men ikke mellemtrinnet.

Corona-plan

Røgfri arbejdstid / skoletid fra april.

Tilsyn skærpet omkr. cykelskur.

Nyt affaldssystem.

Forældremøde i 2.b.

Økonomi, vi overfører mere end de 5% til næste år. Det skyldes arrangementer og

projekter der er overflyttet til 2021 grundet corona, samt det faktum at vi har sparet en

lederløn i 7 måneder.

SFO: Oprydning og organisering, ude og indeSFO, personale SFO, mundbind,

rengøring, afstand og håndhygiejne, 92,2 % belægning på nuværende tidspunkt.

Hjemmeside arbejdet er godt i gang, dog ikke færdigt på nuværende tidspunkt.

Pkt. 3 kl. 19.45 (Lektier og elevplaner - Rikke Happel / O+B - udgår)

Pkt. 4 kl. 20.05 Reklamer / sponsorater på skolen - Rikke Happel  / B

Gennemgang af udkast til princip for videreformidling af uopfordret materiale til

skolen. Rettelser skrives ind i princippet og godkendes på næste møde.



Pkt. 6 kl. 20.20 B&U politik - Alle skal med -  Frederikke & Karen-Lise  / O

Se video om den nye børne-unge politik. Projektet “Alle skal med” handler om at

inkludere så mange børn som muligt i distriktsskolen. Dette er der sat penge af til, som

er kommet ud på skole. Opgaven er bl.a. at få kædet projektet sammen på det treårige

projekt omkring PLF (Professionelle læringsfællesskaber). Karen-Lise fremlagde

hvilken tiltag der er sat i værk og hvilket tiltag der kommer i fremtiden. Gødvadskolen

er særlig optaget af deltagelsesbaner for alle børn.

Pkt. 7 kl. 20.50 Evt.

RH: Nye medlemmer oprettes i drevmappen.

Næste SB-møde er d.23.februar.

Orientering omkring den nye Dybkærskol

økonomi skole og SFO

Elevplan; projekt

Princip: Lektier på Gødvadskolen


